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ZÁPIS 
ze 4. zasedání ZO, 

které se konalo dne 21. 6. 2018 od 19.00 hodin  
v sále místního pohostinství 

  
Přítomní: viz prezenční listina 

 
Program zasedání: 

 

1. Zahájení zasedání 

2. Kontrola usnášeníschopnosti členů ZO a určení ověřovatelů zápisu. 

3. Návrh a schválení programu. 

4. Kontrola usnesení 3/2018.  

5. Návrh Smlouvy o dílo s vítěznou firmou na opravu kanalizace směrem od Nahošovic. 

6. Návrh Směrnice o dotaci na vjezdy, chodníky a pakovací místa. 

7. Projednání jednotlivých žádostí na vjezdy chodníky a parkovací stání. 

8. Návrh na stavební úpravy, které nejsou obsahem rozpočtu na chodníky 

9. Projednání nového nájemného v pohostinství od 1. 7. 2018. 

10. Návrh na TDI na chodníky. 

11. Návrh na TDI na rekonstrukci dešťové kanalizace směrem od Nahošovic. 

12. Různé. 

13. Diskuze. 

1. Starostka zahájila 4. veřejné zasedání zastupitelstva obce v roce 2018 a přivítala přítomné 

občany a zastupitele. 

2. Starostka určila ověřovatele zápisu pana Jaromíra Václavíka a Ing. Otakara Slouku. Podle 

prezenční listiny starostka konstatovala usnášeníschopnost zastupitelstva obce.  

3. Starostka seznámila přítomné občany a zastupitele s programem 4. veřejného zasedání a 

požádala zastupitelstvo o schválení navrženého programu a zároveň s tímto podala návrh na 

doplnění programu a jeho schválení.  

Doplnění programu:  a) Zakoupení křovinořezu pro obec. 

                                  b)  Vybagrování příkopu vedle odchovny ptactva a haly pana Horáka 

                                  c)  Návrh na smlouvu o finanční spolupráci s DSO Záhoří-Helfštýn  

                                   

Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání a jeho doplnění počtem hlasů                   7 - 0 – 0 

 

4.  Kontrola usnesení: Starostka z usnesení č. 3/2018 informovala o plnění jednotlivých bodů.    

Zastupitelstvo obce vzalo zprávu z usnesení č. 3/2018 na vědomí.                                                                                                                                       

5. Starostka informovala přítomné o výsledku poptávkového řízení na akci „Oprava dešťové 

kanalizace v Hradčanech – směr Nahošovice“. S nejnižší cenovou nabídku byla vybrána  firma 

SISKO s.r.o. s nabídkovou cenou 742 789 Kč bez DPH a výběrová komise doporučila uzavření 

Smlouvy o dílo. Starostka vyzvala zastupitele k hlasování a zároveň v případě schválení o 
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pověření k podpisu smlouvy. 

Zastupitelstvo obce schválilo vítězného uchazeče firmu SISKO s.r.o. k provedení uvedené akce a 

pověřilo starostku podpisem smlouvy o dílo počtem hlasů                                                    7 – 0 - 0    

                                                            

6. Starostka seznámila občany a zastupitele s návrhem Směrnice o dotaci obce na vjezdy, 

chodníky a parkovací stání. V návrhu směrnice byly uvedeny dvě částky příspěvku občana na 

vybudování vjezdu a chodníku. Starostka požádala zastupitele o hlasování – 

Návrh č. 1              příspěvek občana 300 Kč/1 m2     nebyl schválen počtem hlasů         3 – 4 - 0 

Návrh č. 2              příspěvek občana 200 Kč/1 m2   byl schválen počtem hlasů         4 – 3 – 0 

  

Další návrhy směrnice již nebyly rozporovány a byly schváleny dle návrhu – jedná se o parkovací 

stání u jednotlivých nemovitostí 

     -  1. parkovací místo: příspěvek občana  500 Kč/ 1 m2 (další náklady hradí obec) 

     -  2. parkovací místo: příspěvek občana 1000 Kč/ 1 m2 

     -  3. parkovací místo: plnou cenu hradí občan 

 

Starostka dále informovala, že směrnice včetně žádosti bude vyvěšena na stránkách obce a  

každá žádost bude samostatně projednávaná na zasedání zastupitelstva. 

            

Zastupitelstvo obce schválilo Směrnici – dotace obce na vjezdy, chodníky a parkovací stání  

počtem hlasů                                                                                                                          7 – 0 - 0   

7.  Po schválení bodu č. 6 předložila starostka k projednání jednotlivé žádosti, které si již občané 

podali volnou formou (další žádosti občanů již budou na formuláři, který bude možno stáhnout ze 

stránek obce). 

 

Zmeškal Radek       1. parkovací stání /příspěvek občana 500 Kč/1 m2/    

                                                                                    -    schváleno počtem hlasů  7 - 0 – 0 

Kovaříková Anna     1. parkovací stání /příspěvek občana 500 Kč/1 m2/                             

                                                                                   -     schváleno počtem hlasů  7 - 0 – 0 

Vymazalová Marie   1. parkovací stání /příspěvek občana 500 Kč/1 m2/                             

                                                                                   -     schváleno počtem hlasů  7 - 0 – 0 

Žákovský Josef a Alena – před domem Žákovských budou vybudovaná dvě parkovací místa na  

                                          náklady obce, která budou veřejná. Nebude zde příspěvek občana. 

                                                                                  -     schváleno počtem hlasů  7 - 0 – 0 
                                                                                   
 

8.   Starostka navrhla zastupitelům stavební úpravy v obci po vybudování kanalizace, nového 

veřejného osvětlení a rekonstrukci chodníků. Jedná se o 

- nová dlažba u obchodu 

- kanálová vpusť u domu Šípkových 

- dodláždění mostu u odbočky na skládku 

- záchytná vana u domu pana Kundráta 

- zídka u zálivu směrem na Šišmu 
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Zastupitelstvo obce schválilo předložený návrh na stavební úpravy počtem hlasů               7 – 0 - 0                                                                                                                                                                                                               

                                                                                                                                                                                                                                                     

 

9.  Dalším projednávaným bodem programu zasedání byl pronájem pohostinství. Vzhledem 

k tomu, že obec stále nemá nájemce na hospodu, je tato využívaná jak spolky, tak i soukromými 

osobami. Starostka seznámila přítomné s návrhem zastupitelstva o výši částek zá nájem –  

 

Soukromé osoby: 

 

Letní provoz       pohostinství a atrium                       800 Kč 

                           pohostinství, atrium a sál              1200 Kč 

 

Zimní provoz      pohostinství a atrium                     1000 Kč 

                           pohostinství, atrium a sál              1400 Kč 

 

Spolky budou mít pronájem za 50 procent – jedná se o akce spolků. 

Platba za nájem se nebude týkat výročních schůzí a plesů. 

 

Ing. Slouka argumentoval, že spolky by měly mít vše zdarma, aby zůstala zachovaná alespoň 

nějaká činnost v obci. Starostka požádala přítomné o hlasování k výše uvedenému návrhu. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo nájem pohostinství počtem hlasů                                           5 – 2 - 0                                                                                                      

                                                                                                                                               

 

10. Starostka seznámila přítomné s cenovou nabídkou 72 000 Kč bez DPH pana Aleše Zobaníka 

na TDI při rekonstrukcí chodníků v obci. Zároveň s tímto informovala přítomné, že nebylo na tuto 

akci vyhlášeno poptávkové řízení, poněvadž tuto akci by měl dozorovat ten, kdo situaci v obci 

dobře zná. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo navržený TDI počtem hlasů                                                  7 – 0 - 0                                      

 

11.  Starostka přednesla další návrh na TDI při akci „Oprava dešťové kanalizace v Hradčanech – 

směr Nahošovice“. Jedná se o cenovou nabídku pana Aleše Zobaníka ve výši 23 000 Kč bez 

DPH. Starostka přítomným sdělila, že ani zde nebylo možné poptávkové řízení, navíc pan Zobaník 

je provozovatelem kanalizace v obci a opět je nutné uvést, že situaci velmi dobře zná. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo navržený TDI počtem hlasů                                                  7 – 0 - 0                                      

                                                                              

Doplnění programu: 

 

 a) Starostka požádala přítomné o schválení zakoupení nového křovinořezu pro potřeby obce. 

Jednalo by se pravděpodobně o značku STILL a měl by být už z řady „profi“. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo zakoupení křovinořezu počtem hlasů                                 7 – 0 – 0 

 

b)  Starostka informovala přítomné o schůzce se zástupcem SPÚ Ing. Hrnčířem. Předmětem 
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jednání bylo vyčistění příkopy u farmy Doležalových a haly pana Horáka, která ústí do vodního 

toku Šišemka a je silně zanesená. Důvodem žádosti obce byl především přívalový déšť v dubnu 

letošního roku a následné vylití toku k Horákovým a na místní komunikaci. Podle sdělení Ing. 

Hrnčíře nejsou na takovou akci u SPÚ finanční prostředky, i když příkopa je v jejich majetku. 

Možné by to snad bylo v příštím roce 2019 na podzim, pokud bude mít pozemkový úřad na tyto 

akce v rozpočtu peníze. Z těchto důvodů starostka požádala zastupitele o schválení financí na 

vyčistění této příkopy. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo vyčistění  uvedené příkopy počtem hlasů                            7 – 0 – 0 

 

c)  Smlouvu o finanční spolupráci s DSO Mikroregion Záhoří – Helfštýn 
o Část první – darovací smlouva  
o Část druhá – změny darovací smlouvy - v rámci propojenosti darovací smlouvy s Pravidly, 

kterými se stanovují podmínky pro poskytování dotace na projekty v rámci programu 11531 
- Operačního programu Životní prostředí na období 2014-2020, může dojit ke změnám 
obsahu části první této smlouvy 

 
Zastupitelstvo obce schválilo návrh Smlouvy o finanční spolupráci s DSO Mikroregion Záhoří – 
Helfštýn na kompostéry počtem hlasů                                                                                  7 – 0 - 0 
 

 

      

12.  Různé – starostka pozvala přítomné na divadelní představení 7. 7. 2018 

                                     Informovala o probíhajících pracech při rekonstrukci chodníků  

                                     o ukončení stavby komunikace 

 

 

13.  Diskuze proběhla především k tématům, která byla projednávaná na veřejném zasedání.  

 
 
 
 
 
 
 
Ing. Otakar Slouka v. r.                                  Jaromír Václavík  v. r. 
 
 
 
 
 
Vyvěšeno:  2. 7. 2018                                            Sňato:   18. 7. 2018    


